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Vragen van het lid Leijten (SP) aan
de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de desastreuze gevolgen bij
branden in bejaardentehuizen en
ziekenhuizen. (Ingezonden 15 oktober
2009)

1
Wat is uw reactie op het feit dat een
deel van de patiënten in
bejaardentehuizen en ziekenhuizen
niet kunnen worden geëvacueerd?1

2
Wat is uw reactie op het feit dat in
31% van de ziekenhuizen en in 36%
van de bejaardentehuizen niet
iedereen weg kan komen?

3
Bent u van mening dat het zeer
onwenselijk is dat vluchtwegen
ontbreken of dat de vluchtroutes niet
bekend zijn bij medewerkers, zeker
omdat hierover in juni 2007 al
afspraken over zijn gemaakt door het
ministerie van VROM?2

4
Hoe verklaart u dat reeds in 2004
rondom de veiligheid van patiënten,
bewoners en medewerkers een
systematiek (project «Sneller beter»)
is ontwikkeld, maar het
implementatietraject nog steeds niet
heeft geleid tot de gewenste
resultaten, namelijk veiligheid voor
patiënten, bewoners en
medewerkers?

5
Hoe verklaart u dat in de sector
verpleging en verzorging aandacht is
geschonken aan scholing met als
doel de zorgmedewerkers te scholen
als bedrijfshulpverlener maar dit niet
heeft geleid tot de gewenste
resultaten, namelijk veiligheid voor
patiënten, bewoners en
medewerkers?

6
Wat is uw reactie op het feit dat het
geactualiseerde
Brandbeveiligingsconcept
Gezondheidszorggebouwen (2007)
niet heeft geleid tot veiligheid van
patiënten, bewoners en
medewerkers?

7
Wat is uw reactie op het feit dat bijna
een vijfde van de basisscholen en een
kwart van de crèches niet oefenen, en
van ziekenhuizen en zorgcentra zelfs
maar de helft oefent?

8
Bent u van mening dat in situaties
waarbij mensen aanwezig zijn die zelf
niet kunnen ontsnappen uit
zorgcentra er voldoende geschoolde
medewerkers aanwezig moeten zijn?
Zo ja, welke maatregelen gaat u
treffen?

9
Bent u van mening dat door te weinig
personeel niet iedereen tijdig het
pand kan verlaten, wat leidt tot
desastreuze gevolgen bij branden in
zorg- en welzijnsinstellingen, dit een

zeer onwenselijke situatie is? Welke
maatregelen gaat u treffen om dit op
te lossen?

10
Bent u nog steeds van mening dat
zorginstellingen zelf verantwoordelijk
zijn voor hun brandveiligheidsbeleid?
Zo nee, welke maatregelen gaat u
treffen? Zo ja, op welke wijze gaat u
erop toezien dat iedere zorginstelling
adequate maatregelen voor
brandveiligheid treft?

1 De Telegraaf, 1 oktober 2009: «Zorgcentra
laks met oefenen voor brand».
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2006–2007, nr. 702.
Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2006–2007, nr. 396.
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